



Protokoll styrelsemöte S05

Närvaro: Jacob Gradén	Ordförande
Björn Andersson	Sekreterare
Linus Åkesson	Skattmästare
Katarzyna Szymkiewicz	SRD-ordförande
Henrik Torstensson	Cafémästare
Jörgen Ellberg	Källarmästare
Niclas Ellberg	Sexmästare
Johan Bjarnevik	Vice SRD-ordf

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Johan Bjarnevik adjungerades.

§4 Föredragningslista Godkändes med tillägget 7.5 - "Dimma".

§5 Föregående mötesprotokoll Fanns ännu inte.

§6 Meddelanden

Ordförande:
Ordförandekollegiemöte hos F på tisdag.
Tandem 7 – 8 maj.
Nästa D´du skriver jag om vad som har gjorts. Läger upp det på intranätet, så ni kan läsa och protestera om det behövs. I stort sett det som kommer på punkt sju.
Börjat bygga om intranätet. Göra det statistiskt igen, för bättre överblick.
Internationell vecka på kåren 22 – 27 mars. Mer info i D´du och liknande.
Kåren överväger att jämställa alla titlar, till exempel "ombudsman" till... tja... något.
Riksdagen funderar på att ta bort kårobligatoriet. Vi följer det här.

Propagandamästare:

Läsperiodens sista D´du har tryckts och delvis delats ut. Propagandamästariet har pratat med dimma-styret och kommer hjälpa till med utskick av affischer till andra högskolor.

Cafémästare:

Cafét har köpt varor och inventerat. Det har skrivits rutiner för caféhantering. Sexet har lämnat massor med tombackar till café.

Sexmästare:

Sexmästeriet har gått igenom sexförrådet och städat detta. Kö-



ket gicks också igenom. Ett sexmästerikollegie har bildats. Denna grupp har planer på att arrangera en jubileumsbal den 15 maj.

Källarmästare:

Källarmästeriet har skrivit en "Användningsförfordning för styrelserummet". Det har införskaffats en switch billigt. Källarmästeriet har fakturerat datatjej för lås som förstördes under Datatjej, detta är nästan installerat och uppmärkt. boka@dsek.lth.se samt ett webbformulär kommer inom kort tas i bruk.

Skattmästare:

Skattmästeriet meddelar att vi har pengar och att det finns tre pedagogiska diagram på \$M-sidan.

Studierådsordförande:

En ny omgång av CEQ har avslutats. Kurserna har överlag gått bra. Vi har fått i uppdrag av SVLD att ta fram postern till Gymnasiedagarna 8-12 mars, en monter skall bemannas med en C-are och en D-are 11:30-13:00 alla dagar – ej löst än. LTHs pedagogiska pris ska utses 22:e mars. Någon form av reklamkampanj måste påbörjas snart.

- | | | |
|------|--------------------|---|
| §7 | LP3 | |
| §7.5 | Dimma | Dimma närmar sig. Information kommer i samarbete med propagandamästeriet annonseras på andra högskolor och andra ställen, tex löpet. Sexet kommer ta hand om festerna. Dimmastyret föreslår att dimmavinsten delas 70/30 till dimmastyret och sektionen. Skattmästeriet uppdras ta fram ett avtal med dimma angående fördelningen av vinsten. |
| §8 | Den där enkäten... | Enkäten ska vara färdig till vecka 1 VT2 |
| §9 | Prislista, telefon | |
| §10 | Betalning hos PH | En prislista har framtagits. Punkten behålls till S06, ny status blev "påbörjat". |
| §11 | Utlåningsregler | Inga framsteg, kommer vara färdig till S07. |
| §12 | Piffit | Bildandet av piffit tas bort och piffit uppdras att fixa iDét tills VT (28 april). |
| §13 | Köket | Det lades fram ett förslag om att ersätta tillträdet till köket med engångsbestick och tallrikar.

Punkten splittrades upp i en punkt som rör köket nu och en punkt som rör köket på längre sikt. Deadline beslutades vara S06 respektive VT.M. |
| §14 | Tandemstafetten | Punkten bibehålls med ny deadline S06. |



- §15 D-shopen, organisationsförändring Styrelsemötet beslöt att en proposition tas fram så att märkvärdig kan flyttas över till cafémästeriet på VTM.
- §16 Prislistor till café Laban redovisade sitt arbete. Punkten avfördes.
- §17 Beslutsuppföljning D-shop org strykes.
Tysk läsk strykes.
Nödutgångsdörren flyttas till S06.
Ärendehanteringssystemet avföres.
Framtagande av enkät ligger kvar.
Reglemente och stadegenomgång har påbörjats.
Nyckeluppmärkningen pågår för fullt.
- §18 Sektionsengagemang Uppmaningar delades ut:
- Affisher ska upp tidigare, 3 veckor innan.
 - Anmälningsslistor skall upp.
- §19 Valärenden Martin Jerling blev vald till vice cafémästare.
- §20 LP4 Dömd
Dimma
Tandemstafett
VTM
Teknikfokus
Sommarfest
- Styrelsen **beslöt** att lägga en paddelsemester fredagen den 11 juni.
- §21 Övrigt Kasia tog upp problemet med informationsflödet.
Det visade sig finnas intresse för en bokbyttardag.
- §22 OFMA

Vid protokollet Justeras

Björn Andersson Jacob Gradén
Sekreterare Ordförande